
 

Referat Bestyrelsesmøde tirsdag den 21.01.2025    
Mødetid: kl. 18:00   
Mødested: Mødelokalet Uggerhøj 
Deltagere:   
  
  
Afbud:   

Ove Christensen, Hans Jørgen Nymark (online), Dann Sørensen, Klaus Dybro, Lene U. Jacobsen, 
Phillip Larsen, Brian Strøm, Jacob Olesen  
  
  
  

1.  Orientering fra 
Servicecenteret   

Phillip:  Herredagen: Spørgeskemaer sendes ud til alle mandlige medlemmer sidst i denne 
uge. 
 
Regionsgolf: Efter medlemsmøde og oplysning om regionsgolf har rigtig mange medlemmer 
tilmeldt sig og der er tilmeldt 8 hold. Det er dejligt at vi på denne måde kan styrke 
relationer vores medlemmer imellem. 
 

Køb af betalingsmodul ved golfbox (den nye herredag vil gerne bruge det – og det er også 
en god løsning til andre turneringer i klubben). Det koster kr. 4.000/år + et beløb per konto. 
Det blev besluttet at vi køber det og det er oppe og køre til sæsonstart. 
 
Udmeldelser: Vi har færre udmeldelser i år end normalt og væsentligt under 
landsgennemsnit. 
  

2.  Økonomi  (HJN)  

Regnskabsmaterialet er nu afstemt og BDO er påbegyndt udarbejdelsen af klubbens 

regnskab for 2024. 

Til BDO har vi udarbejdet anlægskartotek, opgørelse af delvis moms / momskompensation, 

og diverse afstemninger. 

I forhold til internt regnskab fra tidligere, er udgifter til oprensning af den ”nye” sø ved hul 

15, som blev udført af Trigon for ca. 50 tkr., aktiveret og afskrives over 10 år. 

Regnskabsresultat for 2024 forventes at udgøre et overskud på godt 80 tkr., mod budget på 

5 tkr. 

Det er især merindtægt på greenfee og tilskud fra Frederikshavner Ordningen der medfører 

den positive budgetafvigelse. 

 

3.  Budget 2025  (HJN) Den foreløbig budgetmodel for 2025 var ajourført på grundlag af det interne 

regnskab for 2024. 

Efter udarbejdelsen af beregning om momskompensation kan i forvente en refusion for 

2025 på omkring 125 tkr. 

I løbet af februar vil Philip og Hans Jørgen vurdere hvilke indtægter der kan budgetteres 

med, og dermed hvor stort et budget der bliver til Banedrift, efter vi stiler mod et 

budgetoverskud på 100 tkr. 

Det endelige budget 2025 og forslag til kontingent vil blive behandlet på bestyrelsesmødet 

den 25. februar. 
 

4.  Orientering fra 
baneudvalget  

v/ KDS  
Vi har en del projekter for året: 



 

Her er en liste/plan over, hvad vi håber at nå, inden vi åbner helt for sæsonen. 

- broer skal tjekkes og repareres efter oversvømmelserne i sidste uge. Hul 16,18 er virkelig 

dårlige. 18 trænger til en ny bærebjælke som er knækket. Den nye bro på hul 5 skal samles 

og monteres. 

- mounts på rangen færdiggøres 

- grave grøfter for at hjælpe med dræning 

- bunkerkanter skæres, samt flytte sand rundt hvor det er nødvendigt. 

- stier efterfyldes og jævnes 

- Fjerne grene og blade omkring på banen (frivillige) 

- skære omkring sprinklere, afstandsmarkører, knækkede tees kopper 

- fjerne muldvarpe (frivillige) 

- lave ny sti på hul 9 foran tee og til højre for green for at holde trafikken væk. 

- tilføje nye rør i jorden for at hjælpe med at pumpe vand væk. Huller 3,8,10,14,15. 

- lægge rør ned fra sø hul 15 til hul 3 vandingssø. 

- justere og slibe alle klippeenheder. Bjarne er i gang  

- Generel vedligeholdelse af banen. 

- rydde op omkring keepergården. Smid gamle ting væk og brænd gammelt træ. 

- sælge maskiner vi ikke har behov for/bruger. Philip vil få et møde i stand med 

auktionsfirmaet for at se, hvad vi kan få for dem. 

- Kim Reese er nyt, ekstra medlem af Baneudvalget 
 

5.  Orientering fra 
projektudvalget  

v/DS Vedr. forslag til nye tee-steder: Vi laver en Tee 45, for at tilgodese de ”ikke så langt 
slående” medlemmer. Der laves også Tee 61, som kan laves for små penge på eksisterende 
tee-steder. Vi beholder de tidligere tee-steder og dermed får vi følgende teesteder: 45, 50, 
54, 58, 61, 65 til den kommende sæson. 

6.  Orientering  OC  
1. Generalforsamling 2025  
2. Planlægning af bestyrelsens fokus i sæsonen  

a. Samarbejde med Dronninglund – fortsættes. Også med             
lav gensidig greenfee på kr. 150 

b. Fokusområder  
i.Strategi   

ii.Nyt Rekrutteringsudvalg – Dette udvalg oprettes efter 
Generalforsamlingen i marts ’25. 

iii.Klubbens overtagelse af buggies. Der skal kigges på 
økonomi inden det besluttes.  

iv.Forslag fra medlemmer. Indlæggene blev diskuteret og 
medlemmerne får tilbagemelding fra formanden. 
  

3. Suppleanters deltagelse i bestyrelsesmøder; blev diskuteret. 
4. Orientering vedrørende momsrefusionsordningen: vi får et større beløb i 
2025 
5. Ny kontrakt med Golf Manageren er ved at være på plads. 



 

6. Golfamore – vi har haft et fint første år og vi er meldt til i 2025 igen.  
  

7.  Diskussion  •   

8.  Beslutning  •   

9.  Eventuelt  Brian Strøm:  
Golfklubbens Venner: de vil gerne lave flere arrangementer for medlemmerne 
– også for at lave flere penge til FGK’s bane.  

• Greenkeepers revenge: det bliver en fredag 

• Rød/Blå turnering: det bliver en søndag 

• Der arbejdes på et foredrag til vinter  

• Datoer kommer senere 
Budget til bidrag til Banen: kr. 40.000 
 
Phillip: Er ved at lave en aftale med flere rejsebureauer om golfrejser til 
Frederikshavn samt aftaler med lokale hoteller. 
 
Lene: tavler med Klubmestre samt Hole in one’s kommer op i klubhuset inden 
sæsonstart. 

 
  

10.  Dato for næste 
møder  

BST møde 25-02-2025 kl. 18.00 – holdes hos Uggerhøj. 

  
Ref.: Jacob Olesen  
 


